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Verslag van de vergadering van de gemeenteraad van Laarbeek, gehouden op 14 april 2022 
in de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
F.L.J. van der Meijden , voorzitter 
R.A.G. van den Berkmortel    , lid  
H.M.M. van Bree     , lid  
J.H.C.M. Briels , lid
A.M. Brouwers     , lid  
W.G.M. van Dijk , lid
L.P. Engels-Strijbosch , lid
R.H.J. Fransen , lid
A.A.H.G. de Groot     , lid  
R.J.B. van Heugten , lid
N.R. Maas , lid
A.J.L. Meulensteen , lid
N.A.J.M. Otten    , lid  
L.W.J. Peeters , lid
B.L.J. van Sinten , lid 
M.C. Slaets-Sonneveldt , lid
M.H.A. Tijssen     , lid  
J.C.M. Verschuren     , lid  
A.J.M. van de Ven-Vogels , lid
F.P.A.C. van Zeeland , lid
M.L.M. van Heijnsbergen , griffier 
J.W.M. van de Ven , gemeentesecretaris

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde.
De voorzitter opent de vergadering. 

2. Voorstel tot onderzoek van een geloofsbrief, en toelating en beëdiging van de 
heer A.A.H.G. de Groot tot de gemeenteraad van Laarbeek.
Eén van de op 21 maart benoemde raadsleden is nog niet toegelaten tot de gemeenteraad. 
Het betreft de heer A.A.H.G. de Groot uit Beek en Donk. Op grond van artikel 4 van het 
Reglement van orde voor de raad stelt de voorzitter een commissie geloofsbrieven in, 
bestaande uit de raadsleden mevrouw Otten (voorzitter), mevrouw Van de Ven en de heer 
Verschuren, en roept hen op om de geloofsbrieven van het kandidaat raadslid te 
onderzoeken. Hij schorst vervolgens de vergadering. De commissie rapporteert terug aan de 
raad dat de heer De Groot kan worden toegelaten. De raad besluit vervolgens zonder 
hoofdelijke stemming tot toelating van de heer A.A.H.G. de Groot tot de gemeenteraad van 
Laarbeek. De voorzitter roept de heer A.A.H.G. de Groot vervolgens naar voren voor het 
afleggen van de verklaring en belofte. De heer De Groot legt de verklaring en belofte af en 
neemt zijn plaats in, in de gemeenteraad.
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Vervolgens gaat de voorzitter over tot bepaling van de stemmingsvolgorde, inclusief het 
lootje van het nieuw benoemd raadslid. De heer Peeters wordt door het lot aangewezen als 
het lid dat in voorkomende gevallen als eerste zijn stem zal uitbrengen.

3. Vaststelling agenda.
De fracties PNL, ABL en De Werkgroep hebben een motie vreemd aan de orde van de dag 
ingediend over financiële hulp aan vluchtelingen uit Oekraïne. Deze wordt aan het eind van 
de vergadering behandeld als agendapunt 10a.
De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld.

4. Vragenhalfuurtje.
Er heeft zich niemand gemeld voor het vragenhalfuurtje.

5. Vaststelling van de besluitenlijsten van de openbare vergaderingen van 10 
maart, 28 maart en 30 maart 2022.
De besluitenlijsten worden conform het concept vastgesteld.

6. Ingekomen stukken.
De lijst met ingekomen stukken wordt conform het concept vastgesteld.

7. Voorstel tot het beschikbaar stellen van een aanvullend voorbereidingskrediet 
voor het plan Heuvel Lieshout.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

8. Voorstel tot intrekking van de verordening Individuele Studietoeslag. 
De heer Peeters zou in de commissie graag geïnformeerd worden over de wijze waarop deze 
vorm van ondersteuning is geregeld. 
Wethouder Slaets geeft aan dat dit een onderdeel is van thematische raadsbijeenkomst in 
september over het sociaal domein. Vragen kunnen vooraf worden ingediend zodat de 
beantwoording daarvan meegenomen kan worden in de invulling van deze avond. 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

9. Voorstel tot aankoop perceel met opstallen Mariastraat 22 in Mariahout. 
De heer Brouwers complimenteert het college met deze aankoop. Hij vraagt of de aankoop 
van het perceel Mariastraat 18 essentieel is om de planvorming rond te krijgen.
Mevrouw Van de Ven stelt vast dat de gemeente met deze aankoop tegemoet komt aan de 
woningbehoefte in Mariahout. Zij pleit voor kleine betaalbare woningen voor ouderen en 
jongeren en om de plannen in goed overleg met Zorg om het Dorp uit te werken. Tot slot 
vraagt zij aandacht voor een behoudende exploitatie.
Mevrouw Engels is blij dat de gemeente hier ingrijpt en ziet veel kansen. Dit plan mag van 
haar prioriteit krijgen.
De heer Van Sinten is eveneens blij met het feit dat de gemeente hier regie neemt. Hij vraagt 
of de woningstichting ook een rol kan spelen in de ontwikkeling.
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Ook de heer Van Heugten is enthousiast over het voornemen om hier woningen te bouwen. 
Hij vraagt aandacht voor de betaalbaarheid daarvan. 
De heer Van Zeeland is eveneens tevreden met de regierol die de gemeente neemt. Hij wil 
wel meer duidelijkheid over de mogelijke risico’s op leegstand.
Wethouder Meulensteen geeft aan dat er sprake is van een snelle ontwikkeling, die goed is 
voor Mariahout. Het plan kan snel gerealiseerd worden. Een mogelijke leegstand is op dit 
moment geen argument om niet te gaan bouwen omdat de vraag erg groot is. In overleg met 
Zorg om het Dorp zal de prioritering worden bepaald. Hij heeft wel gesproken met de 
eigenaar van Mariastraat 18 maar nog geen overeenstemming kunnen bereiken. Aankoop 
van dat perceel is echter vereiste om de beoogde plannen te realiseren. Zonder dat perceel 
kunnen de plannen bovendien sneller gerealiseerd worden omdat er dan geen 
bestemmingsplanwijziging nodig is. Wocom heeft aangegeven dat verdere uitbreiding in 
Mariahout niet gewenst is. Andere woningstichtingen kunnen desgewenst meedoen in de 
tender. 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders, waarmee tevens wordt besloten tot bekrachtiging van de 
geheimhouding van de bijlagen die bij dit voorstel horen.

10. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen op de begroting 2022.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

10a Motie vreemd aan de orde van de dag
De heer Brouwers licht kort de strekking van de motie toe die naast PNL, mede namens de 
partijen van ABL en De Werkgroep wordt ingediend. De motie is aan deze besluitenlijst 
gehecht en maakt hier integraal onderdeel van uit. De strekking van de motie luidt als volgt. 
Draagt het college op: 
• Het verstrekken van leefgeld voor vluchtelingen uit Oekraïne zo snel als mogelijk in te 

gaan voeren en hiervoor de noodzakelijke voorwaarden op te stellen.
Mevrouw Van de Ven vraagt waarom er nu haast wordt gemaakt, terwijl het rijk al bezig is 
met het treffen van voorzieningen voor deze vluchtelingen.
Mevrouw Engels vraagt zich af of de motie niet overbodig is aangezien op 1 april de Regeling 
opvang ontheemden Oekraïne al in werking is getreden. Zij vraagt hoe snel de gemeente 
uitvoering kan geven aan deze landelijke regeling.
Volgens de heer Verschuren staat snelheid voorop. 
Ook mevrouw Otten is van mening dat deze vluchtelingen zo snel mogelijk geholpen moeten 
worden.
Voor de heer Peeters is de motie uit het hart gegrepen. Hij vindt het wel belangrijk om de 
inwoners goed op de hoogte te houden. Hij vraagt om hoeveel vluchttelingen het gaat en 
wanneer het Rijk het overneemt.
De burgemeester geeft een korte toelichting op de acties die de gemeente al in gang heeft 
gezet met betrekking tot de opvang van deze vluchtelingen. Dat is voortvarend aangepakt. 
In het klooster in Aarle-Rixtel worden inmiddels 40 mensen opgevangen. Daarnaast lopen er 
een aantal particuliere initiatieven. In totaal worden er in Laarbeek op dit moment 71 
vluchtelingen opgevangen. Deze mensen hebben EU rechten. Er is snel gehandeld. De kosten 
die we maken zijn in beeld en er wordt vanuit gegaan dat deze vergoed worden. Het Rijk stelt 
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zich garant maar de regeling is nog niet uitgewerkt. De opvang van vluchtelingen wordt 
regionaal gecoördineerd en heeft blijvende aandacht. De uitbetaling van leefgeld verloopt via  
Senzer en start per 1 mei. De gemeenten financieren dit voor. Daarmee is de motie in feite 
overbodig omdat er al snel leefgeld uitgekeerd gaat worden. Dat is nog maar net bekend 
geworden.  
De heren Brouwers en Verschuren stellen vast dat de motie inderdaad overbodig is en zijn blij 
en trots met de voortvarende aanpak van Laarbeek. 

De voorzitter stelt vast dat de motie is ingetrokken.

11. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 12 mei 2022.
de griffier, de voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden


